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Päätösehdotus 
 Philip Donnerin puheenvuoro laajakaista-asioista 

 
Päätös   Philip Donner esitti laatimaansa Kyläverkkohankkeen tiekarttaa. 

Tiekartta lyhyesti: 
-  oikeuskelpoinen hakija (ry tai yritys) 
- kumppanuuden mahdollisuus 
- alv-rekisteriin kannattaa hakeutua 
- Maaseutuohjelman kyläverkkotuki, haetaan ELYltä 
- voi sisältää sekä yleishyödyllistä kehittämistä että investointeja 
- pelkkään runkoverkon rakentamiseen ei ELY myönnä avustusta 
- hakemus tehdään Hyrrässä 
- Verkkosuunnittelu: kartoitus- talot, vapaa-ajan asunnot 
- apuvälineitä ruututietokanta, qgis, paikkatietoikkuna 
- verkko- ja kustannussuunnitelman kilpailuttaminen 
- sijoituslupien hankinta – yksityistiet ja laitehuone 
- kiinnostuskysely talo talolta 
- julkinen kuuleminen 
- hankeen aikataulutus 
- rahoitussuunnitelma, talkoosuunnitelma 
 
Keskustelussa Tytti Määttä korosti uusien asukkaiden houkuttelussa laajakaistan 
olevan elintärkeä. Helena Piirainen kertoi, että Lauvuksella alkuun laitettu hanke 
kuivui kokoon, kun ihmisiä ei saatu mukaan hankkeeseen. Vapaa-ajan 
asutuksen merkitystä hankkeen mahdollistajana korostettiin. Nurmestien tulevan 
perusparannuksen epäiltiin estävän kaapelin vetämisen tässä vaiheessa. Matti 
Pesonen kertoi, että Lentiirassa on laajalti epäilystä hankkeen tarpeellisuudesta 
ja siksi se ei ole edennyt. Arto Malinen korosti aktiivisten ihmisten olevan 
lähtökohta hankkeen toteutumiselle. 

 
 


